

Turnip Cake with Japanese Sakura Shrimp and Preserved Meat

Flavoured by Japanese sakura shrimp, premium preserved meat, and mixed with shredded Japanese Daikon, a turnip cake that brings multi-levels of texture and freshness.

Premium Turnip Cake with Whole Abalone and Preserved Meat

A savory and tender pudding that is made of Japanese Daikon, premium prosciutto, Thai rice flour, and powered up by whole fresh abalones, creating multi-layers of satisfying mouthfeel.

Osmanthus Coconut and Water Chestnut Pudding

Using the naturally sweet and nutty coconuts harvested from Thailand, the Coconut and Water Chestnut Rice Pudding is a combination of fresh coconut juice, silky smooth water chestnut paste and hand-chopped water chestnut bits, allowing a multitexture mouthfeel with a refreshing finish.

Brown Sugar Ginger Sticky Rice Pudding

Replacing cane sugar with Japanese brown sugar and fresh ginger juice, the fragrant and chewy pudding in agreeable sweetness is made of select coconut milk and glutinous rice flour sourced from Thailand, as a healthy-to-go festive sugar craving option.

Brown Sugar Coconut Sticky Rice Pudding

Replacing cane sugar with Japanese brown sugar and fresh coconut juice, the fragrant and chewy pudding in agreeable sweetness is made of premium glutinous rice sourced from Thailand, as a healthy-to-go festive sugar craving option.

Eight Treasure Rice Pudding

Made of jujube, candied jujube, watermelon seed, dried raisin, cherry, apricot esh, red bean paste and prime glutinous rice, the Eight Treasure Rice Pudding is chewy in multi layers of textures while with agreeable sweetness, symbolizing abundance and good fortune for the new year.

日本櫻花蝦臘味蘿蔔糕

以原汁原味的日本櫻花蝦乾、油脂豐腴的臘味粒作配料，配上一絲絲爽脆清甜的日本大根，鮮味濃郁、口感札實。

頂級富貴鮑魚臘味蘿蔔糕

混入一絲絲晶瑩剔透的日本大根，油脂豐腴的臘味粒及泰國粘米粉，配上珍味十足的原隻鮑魚製作而成，口感札實、齒頰留香，味道一絕。

雙喜桂花椰汁馬蹄糕

採用泰國新鮮椰子的甘甜椰汁入饌，再混入香滑馬蹄漿和手剉馬蹄粒而製成的椰汁馬蹄糕，清香撲鼻、入口清甜爽滑。

黑糖薑汁年糕

嚴選產自泰國的香濃鮮椰汁和糯米粉，配上濃郁日本黑糖和驅寒止咳的老薑汁，以取代傳統蔗糖，製作出甜而不膩、口感軟糯、養生健康的美味之選。

鴻運黑糖椰汁年糕

嚴選高端泰國糯米粉，配上取代傳統蔗糖的健康日本黑糖和加入泰國鮮椰汁，椰香飄逸，製作出甜度適中，口感軟糯的健康美味之選。

八寶齊全

由紅棗、蜜棗、瓜子、葡萄乾、車厘子、杏脯肉、細豆沙及上等糯米長時間烹製而成，口感軟糯，味道清香而不膩，象徵來年甜甜蜜蜜，財運富足，福澤綿綿。